

Styregruppemøde 16/5-2024 kl. 18:30 - 21.00

Deltagere: Lizzi, Clara, Henrik, Mogens, Poul, Sebastian, Lea, Anni, Belinda og Alberte
Fraværende:

1. **Valg af ordstyrer** - *Henrik*
2. **Valg af referent** - *Lea*
3. **Godkendelse af dagsorden for i dag** - tilføjelser: 11. e. Hvem har ansvaret for printeren? + 8. d. Måske er museekskrementer fundet på badeværelset. *Godkendt*
4. **Godkendelse af referat fra 11/4** - *Godkendt*
5. **Børnerepræsentant - noget nyt?** - *Intet nyt*
6. **Tilbagetrækning fra styregruppen (Lizzi)** - *Lizzi trækker sig og Belinda træder ind i stedet. Lizzi vil gerne være behjælpelig med kostumerne alligevel, hvis der er et ønske om det. Hun vil gerne være 2. suppleant.*
7. **Lokalt foreningsnetværk PRAXIS** - Kort info om det andet møde. - *Orientering.*
 - a. *Fokus var denne gang på "Historiefortælling" - altså hvorfor er vi som medlemmer en del af vores forening? Hvilke personlige historier ligger der bag, hvad er foreningens historie og hvordan kan historiefortælling være med til at skabe motivation for medlemmer? - Vi blev inspirerede til måske at prøve at praktisere en øvelse om personlige historiefortællinger på et medlemsmøde eller en medlemsfest, for at skabe en bedre forståelse medlemmerne imellem. Styregruppen synes det lyder som en god idé.*
 - b. *Personlig sparring -*
 - i. *Hvordan fastholder vi beslutninger taget i styregruppen? Forslag: Styregruppens håndbog, med nedskrevne beslutninger og "plejer". Det vedtages at der arbejdes videre på udarbejdelsen af en håndbog.*
 - ii. *Hjælp til håndtering af uenigheder blandt medlemmer. Forslag: En med ansvar for intern kommunikation mellem medlemmerne. + Evt. foredrag for medlemmer med udefrakommende konsulent med speciale i kommunikation/konflikthåndtering. Fx. en konsulent fra kommunen.*

- iii. *Hvordan får vores medlemmer følelsen af ejerskab? Evt. ved uddelegering af ansvarsområder til almindelige medlemmer. fx. ved oprettelse af forskellige udvalg.*

8. Huset

- a. *Regi - Forespørgsel på om vi kan kontakte serviceafdelingen i kommunen om at komme og lave en kontakt i stedet for en sensor i regirummet. Lyset slukker hele tiden. - Lizzi skriver til kommunen. - Noget nyt? - Ole Steen siger det er svært mht. budgettet, men det skal nok blive lavet. Hullet i gården er lavet. Kulturforsyningsskiltet bliver også lavet. De sørger for nye lysstofrør i huset. Alt hvad der sidder fast i huset er noget kommunen tager sig af, alt hvad der kan flyttes på er vores eget ansvar. Vi må gerne selv male vægge, døre mm. men det skal bare gøres ordentligt.*
- b. *Sminkerum - Ønske om udskiftning af lys rundt om spejlene i det store rum. Pærerne springer hele tiden og de er dyre. Dem i det lille rum fungerer bedre. Der foreslås at lyset kunne skiftes til et system hvor man kan skifte mellem varmt og koldt lys. Henrik kontakter Anders og forhører om, hvad der kan lade sig gøre. - Noget nyt? Henrik har fået telefonnummeret på en, der kan hjælpe. Der skal arrangeres et møde og så planlægger de hvordan det skal gøres.*
- c. *Måske er museekskrementer fundet på badeværelset - Orientering. Vi holder øje og tjekker op på om der er noget om snakken og hvis det er tilfældet tager vi fat i Ole Steen (Dalux)*

9. Ansvarsområder og kontaktoplysninger på opslagstavlen - *Lea har lavet et forslag, Henrik vil gerne finjustere det, så det bliver lækkert at se på. Lizzi har lavet en fin tekst til kostumerummet, som kommer til at hænge på døren ind til kostumerummet. Henrik vil gerne være tovholder på at få hængt sedler pænt op rundt omkring hvor der er behov. Belinda hjælper.*

10. Nøgler - Orientering (Lizzi) - Orientering - *Hvordan registreres nøgler?*

Opdateret liste over hvem der har nøgler nu/hvem de er registreret til? - Vi har selv

ansvar for almindelige nøgler. Brikkerne har kommunen en liste over (Ole Steen). Vi har fået listen. Vi har fået yderligere 5 nøglebrikker, som der kan lånes ud ved behov. Listerne over nøgler og nøglebrikker skal renskrives til en ny overskuelig oversigt, hvor alle der har en nøgle skal skrive under. Clara og Belinda sørger for dette. Når en ny nøglebrik skal tildeles en bestemt person, skal der oprettes en sag i Dalux og kommunen skal omregistrere brikken til den pågældende person.

- a. *Indberetning via Dalux - Orientering (se vedhæftet vejledning) Appen bruges, hvis der er noget der skal indberettes til kommunen. Alle med appen kan gøre dette.*

11. Ansvarsområder - noget nyt?

- a. *Økonomi (Poul) - Orientering - Der har været stille siden genralforsamlingen. Der er dog gået lidt ind fra Minisprøjter og Mindernes. Vi har en sum penge hvor Poul overvejer at flytte nogle af dem over på en bindingskonto hvor der er 3%. Det bliver undersøgt nærmere.*
- b. *Medlemsindberetning - Orientering - Noget nyt? Poul har koden og det bliver ordnet.*
- c. *Teknik - Lamper - Orientering - Anskaffelse af nye farvede LED lamper (8 stk.) - Noget nyt? Mogens har undersøgt priser og de kan godt købes til en rimelig pris. Vi drømmer dog om nogle fondsansøgninger, så vi kan skifte til nogle endnu bedre lamper. Mogens kontakter Rolf for at høre hans vurdering af om der er behov for at købe noget nu eller om vi skal vente og søge nogle fonde.*
 - i. *Microport nr. 4 virker ikke. Mogens hjælper så minisprøjterne får skiftet den ud. Alle enheder skal tjekkes igennem, Vi ønsker stadigvæk nye microport, gerne gennem fondsansøgninger.*
- d. *Bar - Alkoholbevilling skal fornyes - Opdatering. Mogens T. har knoklet for at indsamle underskrifter, og der er nu styr på det.*
- e. *Hvem har ansvaret for printeren? - Beslutning. - Henrik vil gerne stå for indkøb til printeren.*

12. Ungdomsskolen - Orientering og beslutning - Dramaundervisning ved ungdomsskolen efter sommerferien i Sprøjtehusets lokaler. Kontrakten er nu underskrevet. Efter "Kvinder 2"'s udmelding om nedlæggelse af deres forestilling i marts, ønsker Clara nu at ungdomsskolen kan have forestilling i den periode, der ellers var tiltænkt "Kvinder 2". Der er tale om d. 8., 9., 15. og 16. marts. Det er godkendt. Det bliver skrevet i Min forening.

13. Produktioner - Status

- a. Den arabiske solsort: - Orientering - Der øves og alle er ved godt mod.
- b. Juniorsprøjterne - Orientering + Beslutning - Plakaten til den kommende forestilling er på plads. Billetprisen er 65 kr. Billetterne er sat til salg. De spørger om hjælp til pasning af baren. Poul vil gerne være der begge dage. Belinda vil gerne hjælpe fredag.
- c. Minisprøjterne - Orientering - Lizzi er med som sufflør. Det er en sød lille forestilling. De kan deres roller og de er gode med flotte kostumer. Der var udfordringer med kostumerne, men de er kommet i mål med hårdt arbejde.
- d. Kvinder - Orientering - Forestillingen aflyses pga. sygdom blandt flere medlemmer.
- e. Jubilæumsforestilling - De skal have gang i nogle udvalg og nogle fondsansøgninger. De har møde d. 28. maj.

14. KULTURNATTEN DEN 4. OKTOBER - Beslutning - Tilmelding senest 31. maj - Vi plejer at være med, og det plejer at være rigtig hyggeligt. Clara og Belinda sørger for orientering og tilmelding.

15. Foreningernes dag - Beslutning - d. 31. august , sidste frist for tilmelding er 18. august. Det vil vi gerne. Vi skal bare finde folk til at være med. Henrik og Lea kan godt. Henrik annoncerer det blandt medlemmerne, så vi kan få nogle flere med.

16. Velkomstbrev til nye medlemmer: - Orientering fra Belinda og Henrik. - Flot skriv, det skal bare lige rettes igennem, så er det godkendt. Belinda retter og skriver til Sebastian.

17. DATS Instruktørkursus - Har vi en tommelfingerregel for hvor meget vi som forening støtter økonomisk i forbindelse med kurser mm.? - Beslutning - Det har

været en vurderingssag fra gang til gang. Tidligere har der været et max på 1500 kr pr. person, men det skulle vurderes ud fra hvor mange der skulle afsted. Det beslattes at der ikke er noget max, men at det fortsat er en vurderingssag fra gang til gang. Beslutninger om tilskud kan dog kun beslattes på styregruppemøder. Der skal orienteres herom i næste kommende nyhedsbrev.

18. Nyhedsbrev: Hvad skal med og hvornår skal det næste sendes ud? - *Beslutning - Udsendes i slutningen af juni. Reklamer for kommende forestillinger, ungdomskolen, DATS kurser, forgangne forestillinger, foreningernes dag og kulturnatten.*

19. Cafeaften - hvad må man? - *Beslutning - Man må det meste, man må bare ikke betale gebyr til folk der kommer og fx. optræder.*

20. Billeder til hjemmesiden - *Der blev taget billeder af alle.*

21. Eventuelt -

a. **Optagelse af video** - *Clara foreslår et samarbejde mellem Sprøjtehuset og Call the Cats. De vil gerne låne foyeren i stueetagen til at lave en musikvideo. Forslag: Bandet kommer og spiller koncert for medlemmerne, som vil være publikum i videoen. Barindtægter vil gå til foreningen. Der foreslås at ikke medlemmer kan komme til koncerten mod at betale et indgangsgebyr til teateret. Henrik vil gerne hjælpe mht. opsætning af scene. Konceptet er godkendt. Vi afventer mulige datoer.*

b. **Sommerfest** - *Udlægning til medlemmer om at vi ønsker at der er nogle medlemmer der står for det. Vi ønsker indbydelse til gamle medlemmer også*

c. **Årshjul** - *Anni har et forslag til hvordan et fysisk årshjul kan se ud. Det er en god idé.*

22. Punkter til næste dagsorden (24/6): Fondsøgninger, opdatering af hvordan børneattester håndteres.